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De Gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 7 juli 2020. Constaterende dat omwonenden 
van de ecologische zone Endezant al jaren overlast ondervinden vanwege een enorme toename van 
honden. De oorzaak hiervan is dat er hekken zijn geplaatst om te voorkomen dat honden de straat 
oversteken. Er zijn overigens geen voorbeelden bekend dat er voor die tijd ongevallen met honden 
hebben plaatsgevonden. Hondenbezitters dienen hier zelf verantwoordelijk voor te zijn.

Het is een typisch voorbeeld van mislukte participatie.  Bij de gemeente was bekend dat er bij de 
omwonenden ernstige bezwaren waren, deze zijn genegeerd.

Het gebied heeft grote aantrekkingskracht gekregen op hondenuitlaatservices en bezitters van 
honden tot ver buiten Rijswijk waardoor de overlast in grote mate is toegenomen.

Om nu een einde aan deze,  voor de meerderheid van de omwonenden, ongewenste situatie te 
maken, verzoekt Beter voor Rijswijk de hekken zo spoedig mogelijk te verwijderen.

Een vervangende locatie voor honden is niet noodzakelijk omdat na het verwijderen de honden uit 
de wijk welkom blijven. 

En gaat over tot de orde van de dag.
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